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komt op voor lokale belangen
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D e voorbereidingen van 
de Provinciale Staten en 
Waterschapsverkiezingen 

zijn in volle gang! Van Bunschoten-
Spakenburg tot Leerdam 
zetten heel veel enthousiaste 
SGP’ers zich in voor de 
verkiezingscampagne. Met acties 
als ‘Tour de Boer’ en verschillende 
campagneevenementen in februari 
en maart hopen onze provinciale 
kandidaten u te ontmoeten.  
 
Uw stem op D.V. woensdag 15 
maart 2023 is énorm belangrijk, 
want u kiest op die dag niet alléén 
de volksvertegenwoordigingen 
van de Utrechtse Staten en het 
Waterschap Vallei & Veluwe. 
Indirect worden – via de Provinciale 
Statenleden – óók de leden van de 
Eerste Kamer der Staten-Generaal 
gekozen. Uw stem telt dus éigenlijk 
dubbel! Ik roep u dan ook graag 
op om de politiek in het algemeen, 
maar de christelijke politieke 
partijen in het bijzonder mee te 
nemen in uw gebed; opdat Gods 
Woord mag blijven klinken op de 
plaatsen waar land en provincie 
worden bestuurd. 

Het bestuur houdt zich – naast al 
deze verkiezingsvoorbereidingen 
– óók bezig met een betere digitale 
zichtbaarheid. Wij hebben gemerkt 
dat onze activiteit op Twitter, 
Facebook en Instagram tijdens de 
verkiezingscampagne in 2022 erg 
op prijs werd gesteld. Die activiteit 
en online-zichtbaarheid zouden 
wij graag willen voortzetten. Als 
bestuurslid hoop ik dat te doen. 
Vanaf maart zal onze online-
zichtbaarheid een kleine ‘boost’ 
krijgen, zodat u via onze sociale 
media-accounts meer en beter op 
de hoogte wordt gehouden van het 
SGP-werk in de gemeenteraad van 
Veenendaal! 

INHOUD
SGP-onlineSGP-online

TWAN REBEL
bestuurslid SGP afdeling Veenendaal
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“Woordkracht en 
daadkracht”

Geen woorden, maar daden. 
Deze slogan werd gemunt in de 
Rotterdamse haven. Het werd 
een gevleugelde uitspraak om de 
mentaliteit van Rotterdammers 
weer te geven. Afkomstig uit de 
omgeving van die havenstad kan ik 
zeggen dat het wel zo’n beetje klopt. 
Rotterdammers zijn veelal praktisch 
ingesteld: Aanpakkers. Niet te lang 
praten, vooral aan de slag. 
Ook in de politiek is het een 
veelgehoord adagium. Wie geen daadkracht uitstraalt, 
krijgt al snel de publieke opinie tegen zich. Terwijl je 
soms juist zou willen dat er eerst wat meer woorden en 
gedachten waren besteed aan een voorstel, alvorens tot 
invoering werd overgegaan. 

In het Koninkrijk der hemelen houdt Christus ze bij 
elkaar: Woord en daad. In Mattheüs 7 is Hij aan het 
einde gekomen van het onderwijs dat Hij Zijn discipelen 
en de menigte heeft gegeven. Aan de boorden van het 
meer van Galilea heeft Hij Zijn Woord gesproken: het 
Evangelie van Gods Koninkrijk, dat nabij is gekomen. 
In dat Koninkrijk gaat het niet alleen om daden. Het 
begint bij het Woord. Aan het begin van elke daad 
moet een luisterende houding staan. ‘Ieder die deze 
woorden van Mij hoort …’ Daadkracht kan niet zonder 
Woordkracht. 

Andersom is het echter ook waar. Woordkracht kan niet 
zonder daadkracht. Jakobus schrijft in zijn brief, dat een 
geloof zonder de werken dood is (Jak.2:17). Dat wil niet 
zeggen dat de werken ons zalig maken. Al te snel wordt 

de geloofsvrucht verward met het 
geloven zelf. Christus heeft zelf heel 
Gods wet volbracht en is daarmee in 
onze plaats gaan staan. 
Toch kan het niet zo zijn dat het 
alleen bij het Woord en het horen 
daarvan blijft. Gods Woord zet ons 
aan tot dienstbaarheid. We worden 
geroepen God lief te hebben boven 
alles en onze naaste als onszelf. 
Christus is immers niet gekomen 
om de Wet en de Profeten af te 

schaffen, maar om die te vervullen (Matth.5:17). Totdat 
de hemel en de aarde voorbijgaan, blijft Gods wet 
geldig. Ze geeft richting, ze normeert en ze waardeert. 

Wie Gods Woord hoort én doet, wordt door Christus 
vergeleken met een verstandig man. Het is verstandig 
om naar Hem te luisteren en vervolgens te doen waar 
Hij toe oproept. Gods Woord en wet zijn immers wijs 
en goed. Ze hebben betekenis voor heel Zijn schepping, 
niets en niemand uitgezonderd. 

De onderwerpen die op de politieke agenda belanden 
en die om daadkracht vragen, zullen dan ook steeds 
moeten worden bezien in dit licht. Daadkracht kan niet 
zonder Woordkracht. En Woordkracht kan niet zonder 
daadkracht. Zowel woorden als daden dus! Wie één van 
beide veronachtzaamt, bouwt huis en maatschappij op 
los zand. Dat gaat onherroepelijk verkeerd. Wie beide 
recht doet, is verstandig. Zo iemand bouwt op rotsgrond. 
Laten we verstandige mensen zijn, die eerst luisteren en 
dan ook doen. In navolging van Hem, Die alles volkomen 
heeft volbracht. 

DS. F.W. VAN DER RHEE
predikant CGK Veenendaal - Pniël

Mattheüs 7:24 

“En een iegelijk, die deze Mijn woorden 
hoort en dezelve niet doet, die zal bij een 
dwazen man vergeleken worden, die zijn 
huis op het zand gebouwd heeft.”
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Wijsheid, rust 
en vertrouwen

Wat we vooral nodig hebben 
en wat we vooral moeten 
koesteren zijn wijsheid, rust 

en vertrouwen. De SGP in Veenendaal 
ging deze periode in met de slogan: 
“Bouwen in vertrouwen”. En is, zowel 
in de gemeenteraad als in het College, 
daarmee aan de slag gegaan. Realistisch, 
nuchter en concreet, dicht bij onze 
inwoners. We geven steun aan inwoners 
die de (energie)rekeningen niet meer 
kunnen betalen. In de woonwijken 
en op de bedrijventerreinen nemen 
we stappen, samen met inwoners en 
bedrijven, om het energieverbruik te 
verminderen, huizen en gebouwen te 
isoleren, duurzame energie in te zetten 
en versneld duurzame mobiliteit mogelijk 
te maken. Visies op bedrijventerreinen 
en detailhandel zijn vastgesteld, waaruit 
concrete acties voortkomen om onze 
bedrijven en winkels een goede toekomst 
te geven, en onze inwoners werk te 
bieden. Ontheemden wordt onderdak 
geboden. En veel zaken meer.

MARCO VERLOOP
Wethouder

Wie overziet het allemaal nog? Een vraag die we ons kunnen stellen als we kijken naar de 

onderwerpen die de media vullen: oorlog,  energiearmoede, hoge prijzen van grondstoffen 

en energie, het stikstofvraagstuk, het tekort aan personeel in vrijwel alle bedrijfstakken, 

toekomstbestendige landbouw, de noodzaak om snel om te schakelen van het gebruik van fossiele 

brandstoffen naar duurzame vormen van energie, de bouw van duizenden nieuwe woningen en 

de inrichting van werkgelegenheid voor nu en later, demonstraties en blokkades, wantrouwen en 

wanorde, verbinding en polarisatie. De lijst lijkt eindeloos.

2023 is het jaar van de verkiezingen 
voor de Provinciale Staten en de 
waterschappen, en indirect ook 
voor de Eerste Kamer. De provincie 
Utrecht bepaalt veel voor Veenendaal, 
bijvoorbeeld op het gebied van 
duurzaamheid, economie en wonen. 
De provincie kan ons heel goed helpen 
en doet dat ook, maar kan ons ook 
behoorlijk tegenwerken. De provincie 
Utrecht wil geen extra kantoren 
in Veenendaal, terwijl ons (ICT-)
bedrijfsleven die wel nodig heeft. De 
provincie Utrecht wil windmolens, in of 
vlakbij Veenendaal, terwijl wij daarvoor 
geen mogelijkheden zien. Heel belangrijk 
dus om onze verantwoordelijkheid te 
nemen en onze stem uit te brengen. Het 
doet er toe, ook voor Veenendaal.
De provincie Utrecht is voor u misschien 
weinig zichtbaar, maar voor Veenendaal 
wel heel belangrijk. Mag daarom de pro-
vinciale SGP op uw stem rekenen? Bou-
wen in vertrouwen! Daad bij het Woord!
Wie overziet het allemaal nog? Onze goe-

de God overziet alles, ondanks alles. Hij 
geve ons wijsheid, rust en vertrouwen. 
Als inwoner,als SGP, in Veenendaal en 
in de provincie Utrecht. 
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Indrukwekkend en
kleurrijk werk

Ons drukwerk maakt indruk. Het is kleurrijk en anders. Drukkerij AMV verzorgt al meer 

dan 35 jaar een breed pakket drukwerk, van klein tot groot. Met een team creatieve 

vormgevers, printers en drukkers zijn we onze opdrachtgevers graag van dienst. Wat 

kunnen wij voor betekenen? Indrukwekkend van concept tot eindproduct.

(0318) 48 40 74
info@drukkerij-amv.nl
www.drukkerij-amv.nl
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Leiderschapsevent 

‘We gaan 
ervoor!’

Vrijdag 17 maart 2023
14.30-20.00 uur
AFAS-theater
Leusden

Sprekers: Mathieu Weggeman, 
Herman Zondag, Dick Both 
en Alex de Bruijn

Aan  
het werk met  
de collectieve 

ambitie!

Voor meer informatie: 
www.BothendeBruijn.nl 



Theater

ACTIVITEITEN IN 2022
In 2022 heeft een informele werksessie 
plaatsgevonden inzake de bouw van het 
nieuwe theater, met de ambtelijke or-
ganisatie, wethouder en de raad. Hierin 
hebben we een constructieve bijdrage 
geleverd door kritische vragen te stellen 
en ook alternatieven aan te reiken, zoals 
onderzoek naar algehele privatisering. 
In ieder geval werd in deze werksessie 
ook duidelijk dat de wethouder en veel 
partijen niet tegen ons ingebrachte punt 
waren om in ieder geval in het voorjaar 
2023 tijdens de behandeling van de 
Kadernota 2024 een integrale afweging 
(inclusief theater) te maken, waarmee dit 
dus later is dan de eerst genoemde data 
voor besluitvorming. 

Bij de behandeling van de begroting 
2023 (waarin ook een doorkijkje naar 
het meerjarenperspectief wordt ge-
geven) in het najaar 2022, hebben wij 
nogmaals aandacht gevraagd voor dit 
onderwerp door een tweetal moties 
in te dienen omtrent het theater. Ter 
informatie: vanaf 2026 stuit de gemeen-
te op een enorm financieel negatieve 
begroting, waar een nieuw theater een 
grote oorzaak van is. De moties riepen 
op tot  een bevolkingsonderzoek in 

Veenendaal, waaruit  we op grond van 
eerdere cijfers verwachten, blijkt dat het 
overgrote deel van de Veenendalers geen 
theater bezoekt  en – naar onze stellige 
overtuiging –  andere zaken belangrijker 
zal vinden dan een nieuw theater van 
tientallen miljoenen. Deze motie heeft 
het helaas niet gehaald. De andere motie 
riep op tot een actieve marktverkenning 
onder private partijen om in kaart te 
brengen of zij een nieuw theater willen 
ontwikkelen (bouw en exploitatie), zodat 
het geen (financiële) verantwoordelijk-
heid van de gemeente meer is. Meerdere 
partijen waren hier enthousiast over. De 
wethouder deed hierover een beperkte 
toezegging, waarna we de motie wel in 
stemming brachten, maar de stemmen 
staakten! Op een volgende vergadering is 
de motie opnieuw in stemming gebracht, 
maar haalde nét geen meerderheid. In 
ieder geval positief dat veel partijen – 
mede vanwege de algehele financiële en 
economische situatie – toch anders lijken 
te gaan kijken naar een nieuw theater. 

VERVOLG IN 2023
Naar aanleiding van de begroting 2023 
heeft ook de Provincie Utrecht de vinger 
opgestoken ten aanzien van de mogelijke 
plannen van Veenendaal voor de bouw 

Tijdens de verkiezingen hebben wij ons sterk verzet tegen de planning voor een nieuw, groot 

theater in Veenendaal. Hieronder geven we de ontwikkelingen aan die na de verkiezingen hebben 

plaatsgevonden. De hele raad - behalve de SGP - stemde destijds vóór de uitwerking van het 

voorkeursscenario D: voor de bouw van een nieuw theater. Ondanks diverse ernstige bezwaren en 

grote risico’s is gewerkt aan de uitwerking van dit scenario. 

en exploitatie van een nieuw theater, 
vanwege de grote financiële impact 
hiervan in relatie tot de financiële positie 
van de gemeente. Een serieus signaal dat 
we graag bespreken in de raadcyclus in 
februari. Het is belangrijk om zowel over 
de financiële situatie in het algemeen 
als ook over het theater in het bijzonder 
nader met het college en de raad van 
gedachten te wisselen voor er onomkeer-
bare besluiten genomen worden. 

THEATER

“Ook de provincie Utrecht  
heeft de vinger opgestoken”
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JAN SNOEI
Raadslid SGP



INTERVIEW

Bertrick van den Dikkenberg (33) is al 
vier jaar statenlid in de provincie Utrecht. 
Daarvoor was hij vier jaar commissielid. 
De ervaring die hij op heeft gedaan, 
neemt hij graag mee in de plannen en 
idealen voor de komende periode. Er 
staan de komende campagnemaanden 
mooie evenementen op de agenda. 
Op verschillende plekken zullen de 
kandidaten op de lijst in gesprek gaan 
met de inwoners van de provincie 
Utrecht. Bertrick: ‘We kiezen hier bewust 
voor een nieuwe opzet. Eerder hielden 

we inhoudelijke politieke avonden in 
zaaltjes. Vaak was er dan een man of 
dertig. We willen deze keer de achterban 
echt ontmoeten en in een ongedwongen 
sfeer met ze in gesprek gaan.’ Deze 
ontmoetingen beperkt de SGP niet 
alleen tot de campagne. Bertrick heeft 
al ervaring met het ontmoeten van de 
achterban. In de afgelopen periode hield 
de SGP Utrecht namelijk een ‘tour de 
boer’. Door heel de provincie heen zijn 
negen avonden geweest om de boeren 
te ontmoeten en met hen in gesprek te 
gaan over alle (komende) veranderingen 
rondom het stikstofbeleid. 

De idealen die Bertrick meeneemt in 
de politiek komen deels voort uit zijn 
werk. In het dagelijks leven is hij namelijk 
adviseur  klimaatadaptatie. Hij adviseert 
gemeentes, woningbouwverenigingen 
en projectontwikkelaars om nieuwbouw 
en bestaande bouw toekomstbestendig 
te maken. Bertrick: ‘Er komen genoeg 
uitdagingen aan in de komende jaren. 

Toch geloof ik er niet in dat wij met al onze 
maatregelen zomaar de thermostaatknop 
van de aarde kunnen terugdraaien. De 
veerkracht van de aarde is namelijk veel 
groter dan wij denken. We kunnen van 
onze aarde geen paradijs maken, maar er 
zijn wel nuchtere en logische stappen die 
helpend kunnen zijn. Denk alleen maar aan 
het doorspoelen van het toilet. Waarom 
wordt er niets gedaan om hier regenwater 
voor te gebruiken?’ Bertrick ziet hierin 
een grote kloof tussen de plannen en 
ambities van de Tweede Kamer en 
de dagelijkse praktijk. Het realisme is 
ver te zoeken. Daarom is één van de 
belangrijke SGP-thema’s ‘verstandig 
verduurzamen’. De opdracht om te 
verduurzamen is er zeker, maar doe het 
stap voor stap en bezin eerst voor je start 
met de uitvoering. 

Als leek kun je je afvragen wat nu precies 
de taken van de provincie zijn. Bertrick 
legt uit dat de provincie vaak meehelpt 
met de gemeentes en samenwerking 

Het SGP-lid van de 
Provinciale Staten komt 
op voor lokale belangen

In de eerste plaats is Bertrick van den Dikkenberg, de nummer 1 op de SGP-lijst van de provincie 

Utrecht, getrouwd en vader van vier kinderen. Als we op een zaterdagmorgen in januari 

aanbellen voor het interview, spelen zijn kinderen in de woonkamer.  

Dat spelen gaat rustig door terwijl Bertrick vertelt over zijn politieke werk. En dat lijkt goed 

samen te gaan. Er is maar weinig wat hem kan storen om enthousiast te vertellen over de 

achterliggende vier jaren, maar ook over de idealen voor de toekomst. 

AUTEUR:
LIANNE DE BAAT

8 MAGAZINE VAN SGP AFDELING VEENENDAAL

Bertrick van den Dikkenberg 
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enorm belangrijk is. Veel gemeentes 
hebben zelf niet de capaciteit of het geld 
om bepaalde investeringen te doen, 
daar kan een provincie een bijdrage in 
leveren. Ook als het gaat om het bouwen 
van nieuwe huizen of verdelen van de 
plekken waar kantoren gebouwd kunnen 
worden, is de taak van de provincie 
belangrijk. De provincie heeft hierin 
veel meer mogelijkheden en ruimte om 
knopen door te hakken. Toch kan dit 
door de gemeente ook belemmerend 
worden ervaren. Denk bijvoorbeeld maar 
aan het plaatsen van windmolens. De 
gemeente Veenendaal had samen met 
de andere gemeentes een goed proces 
gevoerd over het al dan niet plaatsen 
van windmolens. Uiteindelijk luistert 
de provincie niet naar deze gesprekken 
en belangen, maar hakt zelf de knoop 
door en wijst locaties aan. Dit werkt 
frustrerend. Bertrick: ‘Het is voor de 
provincie belangrijk om veel meer vanuit 
de gemeenten te denken! Dit proberen 
we als SGP-fractie altijd te doen. We 
houden bijvoorbeeld goed bij wat er langs 
komt bij gemeenteraden. En tijdens onze 
vergaderingen proberen we juist de lokale 
belangen in te brengen. We zeggen dan ook 
gerust: ‘De gemeente Veenendaal geeft aan 
dat … en jullie doen dit … Hoe zit dit?’’

Daarbij is er genoeg contact tussen de 
SGP’ers onderling. In het begin van de 
periode is Bertrick alle fracties langs 
gegaan en ook de komende periode 
staat dat op het lijstje. Bertrick zit in veel 
verschillende whatsappgroepen van SGP-
wethouders, fractievoorzitters, etc. Als 
er bijvoorbeeld een nieuwe nota wordt 

om. Bertrick noemt een voorbeeld van 
een gedeputeerde die hij meenam 
naar verschillende bedrijven in de 
FoodValley. Met zichtbaar resultaat. De 
gedeputeerde was verrast welke mooie 
en invloedrijke bedrijven zich vestigen in 
deze omgeving en de subsidie voor de 
Food Valley werd aanzienlijk verhoogd. 

Inmiddels loopt Bertrick al acht jaar rond 
in het provinciehuis. Toch is zijn werk nog 
niet klaar. Bertrick: ‘We staan voor grote 
opgaves en daar wil ik graag mijn bijdrage 
aan leveren.’ Eén van de onderwerpen die 
op de agenda staan, is de Rondweg-Oost 
bij Veenendaal. De politieke discussie is 
er één van jaren. Als het aan Bertrick ligt, 
moet er nu zo snel mogelijk doorgepakt 
worden en aan de slag. Stel je voor dat 
de Grebbedijk doorbreekt, een zeer 
extreem geval. Dat zou betekenen dat er 
binnen een paar uur een paar centimeter 
water staat in Veenendaal. Hoe kan de 

Links: vlot verplaatsen, Midden: verstandig verduurzamen, Bertrick is Daad bij het Woord
Rechts is Bewust boeren (lokaal voedsel en boer en natuur samen)

wijk uit Oost vluchten? Veenendaal komt 
haast niet weg. Een extra ontsluiting 
is hiervoor noodzakelijk. Zo’n extreem 
scenario laat zien waar het dagelijks al 
mis gaat.

Bertrick presenteert zichzelf als een 
politicus die graag praktische politiek 
bedrijft bij een open Bijbel. Is dat wel 
mogelijk bij de provinciale thema’s die 
aan de orde komen? Bertrick is overtuigd 
van wel. Hij probeert bij veel debatten 
de Bijbel open te laten gaan. En deze 
bijdragen worden goed beluisterd. Het 
feit dat in een seculiere zaal de Bijbel 
opengaat, is al heel bijzonder. Ook de 
appjes of vragen die hij van collega 
statenleden ontvangt, bieden hem 
kansen om uit te leggen wat er in de 
Bijbel staat. Praktische politiek bij een 
open Bijbel, dat is waar de SGP van de 
Provincie Utrecht voor staat. Op hoop 
van zegen op D.V. 15 maart! 

geschreven over de kantorenaanpak, 
delen we dit in zo’n app en horen graag 
de lokale mening van de SGP’ers. Die 
punten gooien we dan weer op in onze 
inbreng in de Provinciale Staten. 
Tijdens het interview klinkt het alsof 
de invloed van de SGP groot is. Toch 
bezet de SGP op dit moment maar één 
zetel van de in totaal 49 zetels. Hoeveel 
invloed kunnen ze eigenlijk uitoefenen? 
Bertrick: ‘We worden gevonden op kwaliteit 
en relatie. We willen graag dat onze inbreng 
inhoudsvol is en daar werken we hard 
aan. Ook hebben we de afgelopen periode 
veel gedaan om de relatie op te bouwen.’ 
Dat gebeurt buiten de vergaderingen 

“Praktische politiek  
bij een open Bijbel”

INTERVIEW



En niet zonder reden. Oostelijk Veen-
endaal groeit snel. Inmiddels telt Veen-
endaalOost 2500 woningen en diverse 
voorzieningen zoals scholen en winkels. 
Dat is merkbaar: ’s morgens is het 
aansluiten om de wijk uit te komen en 
in te voegen op de Rondweg Oost. Voor 
de SGP een ergerniswekkende situatie 
die om snelle actie vraagt. De Rondweg 
Oost moet worden verbreed. Dat was het 
advies wat de Veenendaalse gemeente-
raad in december 2017 uitbracht aan de 
Provincie Utrecht. De Rondweg Oost is 
immers een provinciale weg. Dit advies is 
door Gedeputeerde en Provinciale Staten 
de afgelopen jaren serieus opgepakt. Re-
sulterend in een besluit om de Rondweg 
vanaf de A12 tot de Wageningse Laan 
te verbreden naar een 2x2 weg met een 

Veenendaal kent een goed onder-
nemersklimaat met voldoende ruimte 
voor bedrijvigheid en voldoende kan-
toorruimte in Veenendaal. We willen 
dat als SGP graag zo houden en zien 
dat vanwege de groei van de gemeen-
te en de regio er ook meer ruimte 
voor kantoren nodig is. 

We hebben hier de Provincie ook bij 
nodig en zien dan ook graag dat de Pro-
vincie in haar kantorenbeleid er rekening 
mee wil houden. In het verleden heeft de 

Provincie hier niet altijd veel aan gedaan, 
waarbij soms zelfs met (voorgenomen) 
beleidswijzigingen juist minder kan-
toorruimte in Veenendaal mogelijk leek. 
Bijvoorbeeld de kantorenontwikkeling 
op De Batterijen, Faktorij en De Vendel. 
Ons college geeft steeds aan – mede 
vanwege signalen uit het bedrijfsleden – 
dat ons (ICT)bedrijfsleven extra kantoren 
nodig heeft, terwijl de Provincie Utrecht 
dat niet wil. 
Ook gezien de ontwikkelingen voor Veen-
endaal als ICT-stad is Provinciale steun 

nodig waarin ruimte wordt gegeven aan 
deze mooie ICT-ontwikkeling. Tenslotte 
is en blijft Veenendaal dé Winkelstad van 
de regio, belangrijk ook dat dit in de Pro-
vincie als zodanig blijft gezien worden. 
We hopen dat de Provincie, zeker na 
de PS-verkiezingen, meer ruimte laat 
voor de noodzakelijke kantoorruimte 
in Veenendaal. Wij zullen ook met de 
SGP-statenfractie in Utrecht hierover 
actief blijven afstemmen. Uw stem op de 
SGP bij de PS-verkiezingen is dus ook in 
dit kader van belang. 

ongelijkvloerse kruising bij de aansluiting 
van Veenendaal Oost op de Rondweg. Dit 
moet niet alleen zorgen voor een betere 
doorstroming op de Rondweg zelf, maar 
ook voor een snellere ontsluiting van 
de wijk Veenendaal Oost. Verkeer dat 
Veenendaal zelf in wil, kan de Rondweg 
oversteken. Vanzelfsprekend draagt ook 
de gemeente Veenendaal financieel bij. 

Snelheid is geboden. En daar ligt een 
belangrijk aandachtspunt. Verbreding en 
ontsluiting kan nog enkele jaren duren. 
We hebben herhaaldelijk aandacht 
gevraagd voor enerzijds snelheid in de 
planvorming, maar ook voor maatrege-
len voor de kortere termijn die de druk 
op dit deel van Veenendaal verkleinen. 
De huidige rotonde functioneert niet, 

de doseerinstallatie kan qua instelling 
geoptimaliseerd worden en een goede 
ontsluiting van het nog te bouwen deel 
Groenpoort is van groot belang. Kortom: 
de Rondweg Oost vraagt zowel op de 
korte als de middellange termijn onze 
aandacht; zowel binnen de gemeente als 
in de provincie! 

Oostelijk Veenendaal slibt dicht

Kantorenbeleid

Leefbaarheid, bereikbaarheid en een goede ontsluiting! Daar gaat het de SGP-fractie al langere 

tijd om. Daarom was één van onze speerpunten bij de gemeenteraadsverkiezingen gericht op 

een ‘goed bereikbaar Veenendaal’, waar de leefbaarheid voortdurend centraal staat. 

DICK BOTH
fractievoorzitter SGP-fractie

JAN SNOEI 
Raadslid SGP
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Voor mij persoonlijk is het ondergronds 
brengen altijd een belangrijk thema ge-
weest. Niet in de laatste plaats omdat ik 
direct onder deze hoogspanningsleiding 
ben opgegroeid. Het proces moest en 
moet uiteraard zorgvuldig worden vorm-
gegeven, maar het betreft een zeer lange 
periode. Denk hierbij aan het Platform 
Hoogspanning Veenendaal, dat zich al 
sinds 2002 met hart en ziel inzet om dit 
gerealiseerd te krijgen.

Bijna 3 jaar later, op 23 juni 2022, is in de 
gemeenteraadsvergadering van Veenen-
daal het bestemmingsplan “Ondergrond-
se hoogspanningsverbinding Veenendaal” 
vastgesteld. Hier is besloten op welke 
wijze het tracé tussen de Slaperdijk en de 
Rondweg-Oost ondergronds gaat worden 
aangelegd, zodat daarmee de weg is 
vrijgemaakt om vanuit de planvorming nu 
daadwerkelijk aan de slag te gaan.
Uiteraard moet het wel aansluiten op 
landelijke en provinciale regelgeving. De 
hoogspanningsleidingen boven bedrij-

venterrein Nijverkamp kunnen in verband 
met het Natura 2000-gebied “Binnenveld-
se Hooilanden” helaas niet ondergronds 
worden gebracht. De provincie Utrecht 
heeft in 2021 haar Omgevingsvisie vast-
gesteld, waarin duurzame gezondheid en 
een veilige leefomgeving een belangrijke 
plaats inneemt. Ook sluit dit project van 
het ondergronds brengen aan bij het Pro-
vinciaal Bodem-, Water- en Milieuplan.

De SGP-fractie volgt de daadwerkelijke 
uitvoering met grote belangstelling. In 
eerst aanleg zouden erg veel oude, waar-
devolle bomen moeten worden gekapt, 
dat we daar nadrukkelijk de vinger bij 
hebben gelegd. Het kan niet zo zijn dat er 
geen alternatieven worden onderzocht 
om bijvoorbeeld bomen te verplaatsen. 
Na analyse zouden er 96 bomen moeten 
worden gekapt, maar dat vinden we nog 
steeds erg veel. Na de onlangs versche-
nen Boom Effect Analyse (BEA) kan dit 
aantal mogelijk teruggebracht worden 
naar het kappen van slechts 21 bomen.

Heeft u vragen of opmerkingen wat we 
moeten weten in het proces van het 
ondergronds brengen, dan horen we dat 
graag! 

Met vriendelijke groet,
Jelle Hooijer, Raadslid

Ondergrondse hoogspannings-
verbinding Veenendaal

In de SGPublicatie van juli 2019 is uitvoerig ingegaan op het besluit tot het ondergronds brengen 

van de hoogspanningsverbinding. De geraamde kosten waren significant gedaald,  

en de urgentie werd breed gedragen in de gemeenteraad.

Advertentie

Bestel nu kolen, olie, smeermiddelen en opslagtanks online!

Dynamostraat 28 • 3903 LK Veenendaal • T. (0318) 512187
info@kolenenolie.nl • www.kolenenolie.nl
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Jumbo Hoek - Ronde Erf 66 - 3902 CZ Veenendaal
Hallo Hoek

openingstijden:
ma-do: 8.00-20.00  vr: 8.00-21.00 en za: 8.00-20.00

Welkom in onze supermarkt!

Of winkel op Jumbo.com

Grote keuze uit lekkere, verse, gezonde
en altijd voordelige producten.

en u haalt, of wij bezorgen uw boodschappen!

Roelofsen Elektrotechniek
Middelbuurtseweg 42 | 3903 LD Veenendaal

T.  06 - 12 02 98 42 | E. info@roelofsenelektrotechniek.nl

www.roelofsenelektrotechniek.nl

Elektriciteit. 
Onze zorg, uw verlichting

Eén aanspreekpunt. Goed advies. 24/7 beschikbaarheid. 



Barmhartigheid is een kernwaarde voor de SGP. Mensen in kwetsbare omstandigheden 

krijgen zorg en ondersteuning of zelfs bescherming.

De basis hiervoor wordt gelegd door 
ondersteuning vanuit familie, het 
sociale netwerk, kerken en andere 
religieuze organisaties, het onderwijs 
en verenigingen. Het is belangrijk dat 
die intensief betrokken worden bij het 
gemeentelijke sociale beleid.
Als er onvoldoende ondersteuning 
mogelijk is vanuit het eigen netwerk, dan 
biedt de gemeente hulp en ondersteuning 
aan mensen die het nodig hebben.

De hulp die de gemeente biedt in 
het sociale domein, is vastgelegd in 
landelijke wetgeving en regels. Hierin 
is aangegeven wat minimaal verplicht 
door de gemeente uitgevoerd moet 
worden. Daarnaast kan de gemeente 
besluiten om daar bovenop extra hulp en 
ondersteuning te bieden.

De SGP is dankbaar dat de gemeente 
Veenendaal niet op het minimaal 
vereiste niveau hulp en ondersteuning 
biedt, maar ruimhartig te werk gaat.
De gemeenteraad heeft de afgelopen 
jaren een aantal extra maatregelen 
genomen. Bijvoorbeeld jaarlijks extra 
geld voor vrijwilligersorganisaties en het 
verhogen van de inkomensgrens bij de 
ondersteuning energiekosten. Hier zijn 
we blij mee.

De mogelijkheid hiervoor is mede te 
danken aan het verantwoorde financiële 
beleid van de gemeente, voor een 
belangrijk deel dankzij de SGP.
Blijven er voor de SGP dan geen wensen 
over? Jazeker en daar zullen we ons de 
komende tijd hard voor maken.

MINIMABELEID IN VEENENDAAL

THEO VAN IPEREN
raadslid SGP

Te denken valt aan:
-  Zoveel mogelijk waarderen van 

mantelzorgers, bijvoorbeeld door het 
aanbieden van respijtzorg

-  Vrijstelling van sollicitatieplicht 
van alleenstaanden met jonge 
kinderen of inwoners die intensief 
mantelzorger zijn van een zieke 
partner

-  Nog meer inzetten op het voorkomen 
van schulden en op een creatieve 
manier de regie nemen door de 
gemeente

-  Nog meer contact met 
vrijwilligersorganisaties om te 
weten te komen wat er speelt in 
de haarvaten van de samenleving 
en daardoor mensen in een vroeg 
stadium helpen

-  Een deel van de mensen die recht 
hebben op ondersteuning zijn 
onbekend. Daarom is het nodig 
op een creatieve manier met deze 
mensen in contact te komen via 
bijvoorbeeld het onderwijs en 
sportverenigingen.

Daarnaast blijft het belangrijk dat 
inwoners van Veenendaal belangstelling 
voor elkaar hebben. Een beetje aandacht 
doet mensen goed en kan een opstap 
zijn voor hulp en ondersteuning. De 
gemeente kan niet alles.

Wij hebben, zeker als Christenen, 
allemaal een taak om met open oren en 
ogen in Veenendaal rond te lopen. 

SGPUBLICATIE FEBRUARI 2023 13

Minimabeleid in Veenendaal



“Platform stimuleert om 
anderen te helpen”

In het Diaconaal Platform Veenendaal (DPV) werken bijna alle Veenendaalse diaconieën samen, 

van Gereformeerde Gemeente tot Katholiek. Het doel is om de diaconale en maatschappelijke 

betrokkenheid van de kerken te stimuleren. Dit is een doel dat de SGP graag wil stimuleren en 

daarom met regelmaat contact heeft met het platform. Een gesprek met de leden Cor van Kleef 

en Kees Ottevanger. “Er wordt goed voor elkaar gezorgd in Veenendaal.”  

Het platform komt zo’n tien keer per jaar samen, de eerste 
dinsdag van de maand. In totaal zeven mensen die de 
clusters van kerken vertegenwoordigen. Er worden signalen 
besproken, thema-avonden voorbereid en soms ook concrete 
hulpacties uitgezet. Hoewel dat laatste niet de eerste 
doelstelling is van het platform. Ottevanger, zelf diaken in de 
Poortkerk: “We zijn meer de makelaar, we vangen signalen op 
en doen daar wat mee. Het platform zorgt ervoor dat kerken 
in Veenendaal een aanspreekpunt hebben voor gemeente en 
andere organisaties. Anders zouden er allerlei afzonderlijke 
connecties met kerken nodig zijn, nu is er een centraal 
aanspreekpunt.”

Ook worden diakenen onderling met elkaar verbonden. Twee 
keer per jaar wordt er een thema-avond georganiseerd rond 
een diaconaal of aanverwant thema. Ottevanger: “De laatste 
was in oktober en ging over duurzaamheid, de avond daarvoor 
ging opvang van vluchtelingen, ineens actueel door de oorlog 
in Oekraïne. De diakenen uit alle betrokken kerken worden 
uitgenodigd en velen zijn er dan ook. Naast de inhoudelijk 
toerusting is er ook ruimte voor ontmoeting. Diaconieën 
wisselen van samenstelling, het diaconaal platform zorgt voor 
ontmoeting en stimuleert het leren van elkaar.” 
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MARCO VAN ECKEVELD
raadslid SGP

Cor van Kleef Kees Ottevanger



INTERVIEW

Op dit moment loopt er een concrete hulpactie met de naam 
‘Veenendaal geeft warmte’. Het doel is om mensen die het 
financieel moeilijk hebben een steuntje in de rug te bieden. 
Inwoners die de vorig jaar gestorte energietoelage van 380 
euro niet nodig hebben, kunnen deze aan het diaconaal 
platform schenken en dat wordt geschonken aan mensen die 
een aanvraag doen. Het geld is nog niet op, er kunnen nog 
meer mensen geholpen worden. Van Kleef: “We proberen nu 
via andere organisaties zoals de Voedselbank de actie nog 
meer bekend te maken. Dan kunnen we wel meer aanvragen 
verwachten.  Advertenties in de Rijnpost en posters in 
kerkgebouwen hebben mensen misschien gemist. De actie zal 
daarom verlengd worden.” 

Het kan ook positief opgevat worden dat er geen grote vraag 
is. Van Kleef, die zelf lid is van de Roomse Salvatorkerk: “Veel 
mensen hebben buren of vrienden of familie die helpen. Er 
wordt goed voor elkaar gezorgd in Veenendaal. Er zijn geen 
clubjes meer, iedereen helpt elkaar ongeacht van welke 
kerk je bent. Veel dingen zijn slechter geworden, maar dit is 
verbeterd.” Het platform had ook een rol in het Diaconaal Loket 
dat een poosje gevestigd was in Klein Veenloo op de markt. 
Ook daarvoor bleek de belangstelling gering en bleek het niet 
haalbaar dit loket open te houden. Ottevanger: “Veel aanvragen 
gaan via de hulplijn van de gemeente Veenendaal. Zij brengen 
de aanvragen dan op de plek waar het hoort. Het blijkt lastig 
om als kerken de niet-kerkelijke doelgroep te bereiken.”

Er zijn ook contacten met de gemeentelijke overheid. Zo 
heeft het diaconaal platform een vaste vertegenwoordiger 
in het WMO-forum, een adviesorgaan voor het college van 
B&W. Ook is er regelmatig gesprek met de verantwoordelijke 
wethouder waar input gegeven of juist opgehaald wordt. 
Naast particuliere giften heeft het platform een eenmalige 
subsidie van de gemeente gehad om het werk te kunnen 
doen. Voor dit jaar zijn er ook weer plannen. Van Kleef: ”Het 
lijkt me wel weer mooi om de politieke partijen weer uit te 
nodigen, dat is door de corona blijven liggen. Ook organiseren 
we weer twee thema-avonden. Verder zijn er weer plannen 
voor een diaconale markt waar vrijwilligersorganisaties zich 
kunnen presenteren aan kerken en diaconieën. Op die manier 
hebben we weer de functie van makelaar. Het diaconaal 
platform stimuleert om anderen daadwerkelijk te gaan 
helpen. Dat is toch mooi?”

Beide leden zijn gemotiveerd om het werk voor het diaconaal 
werk te blijven doen. Ottevanger: “Als christen heb je een 
diaconale opdracht, in de kerk maar ook daar buiten. We 
moeten ook oog hebben voor de naasten in de woonplaats. 
Het is verrijkend om samen te werken met andere kerken.” 
Ook Van Kleef wordt door het diaconaal platform persoonlijk 
gestimuleerd: “In de kerk grijpen dingen me soms aan en dan 
heb ik het idee dat ik iets moet doen. Zo ben ik bijvoorbeeld 
met moslims in contact gekomen, we hebben met elkaar thee 
gedronken in de moskee.” 

In het Diaconaal 
Platform Veenendaal 

werken bijna alle 
Veenendaalse 

diaconieën samen. 
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Veenendaal 
voor Oekraïne
Veenendaal voor Oekraïne is een platform dat 
gericht was op hulp van vluchtelingen uit Oekraïne. 
In maart vorig jaar sloegen vertegenwoordigers 
van kerken en maatschappelijke organisaties 
de handen ineen. Samen met de gemeente 
Veenendaal worden hulpinitiatieven met elkaar 
verbonden. Er is crisisnoodopvang gerealiseerd 
(met Oekraïense en andere vluchtelingen) en 
verschillende vrijwilligers waren actief. Namens 
het diaconaal platform is secretaris Petra de Bruijn 
één van de deelnemers in dit ‘Oekraïeneplatform’. 
“In het begin was het een vloedgolf die over ons 
heen kwam. Al snel werd er samenwerking gezocht 
en gerealiseerd. Er kwamen vier opvanglocaties 
waar we de inrichting voor hebben verzorgd. 
We zorgden ervoor dat er vrijwilligers vanuit de 
kerken actief werden en informeerde de kerken 
over ons werk. Ook hadden we een loods waar 
hulpgoederen werden opgeslagen en uitgedeeld. 
In die begintijd werden er ook activiteiten door 
ons georganiseerd. Later heeft Veens Welzijn 
de organisatie hiervan overgenomen. De 
samenwerking verplaatste zich naar de algemene 
locatie voor crisisnoodopvang in het oude 
BelCompany-gebouw. Vrijwilligers die destijds 
actief waren voor Oekraïeners, zijn dat nu voor een 
brede groep vluchtelingen. De vier opvanglocaties 
voor Oekraïense vluchtelingen bestaan overigens 
nog steeds en het platform blijft beschikbaar voor 
vragen vanuit met name gastgezinnen.”



Onderhoud en reparatie van alle merken

Verkoop nieuwe en gebruikte auto’s

Airco service

   Gratis leenauto 

APK-keuring

Parallelweg 106
3903 BE Veenendaal
Telefoon 0318 - 50 10 10
info@gdorrestijn.nl
www.gdorrestijn.nl

www.kestelooautomotive.nl

Kies je kwaliteit, dan kies je Kesteloo
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T
 

0318 - 526641
E

 
info@phvanderleer.nl

W
 

www.phvanderleer.nl
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Voor een stijlvolle begrafenis 
Persoonlijk en betrokken

P.H. (Peter) van der Leer

 

06 - 46376232M

Wij verzorgen alleen begrafenissen•
Vraag een gratis wilsverklaring
”Mijn laatste wensen” aan!

•

De Dijk 30  |  3911 SN  Rhenen (Achterberg)
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Ja, het klinkt als een sprookje, maar vanuit het perspectief van een pabostudent 
is het wel de waarheid. Het gaat dan om de stagevergoeding die je krijgt als je 

stage loopt bij de Rijksoverheid tegenover die in het onderwijs. En dat terwijl het onderwijs gewoon een overheidsinstelling is. 

AUTEUR:
NIELS HOOGENDOORN

Het is al best wel lang een onderwerp 
voor discussie, moet je betaald krijgen 
voor stages? In de Tweede Kamer is 
er al vaker over gepraat en ook zijn 
er al meerdere keren vragen gesteld 
aan de minister waarom hier nog geen 
regelgeving voor is. Uit Kamervragen 
die hier 14 juni 2022 aan minister 
Dijkgraaf (OCW) over zijn gesteld, 
blijkt dat de regering het ziet als de 
verantwoordelijkheid van werkgevers of 
het nu om een groot bedrijf, een school 
of een verzorgingstehuis gaat. 

Maar waarom betalen voor stages? 
Het gaat toch om leren, het kost een 
bedrijf veel tijd aan begeleiding van 
de studenten en vaak kunnen ze niet 
ingezet worden als een werknemer. Dat 
is tenminste wat de minister aandraagt, 
maar als ik in mijn omgeving navraag 
doe, blijkt het vaak anders. Zo staan 
pabostudenten regelmatig alleen voor 
de klas en worden in de zorg gewoon 
volledige diensten gedraaid door 

stagiaires. Studenten vinden het vaak 
best fijn, omdat het een gevoel van 
vrijheid geeft, maar het is ook pijnlijk als 
je er vervolgens niks voor krijgt. 

Zeker van overheidsinstellingen als 
de zorg en het onderwijs, waar op dit 
moment een nijpend tekort is, zou 
je verwachten dat er een redelijke 
stagevergoeding is. In het onderwijs 
zijn studenten namelijk hard nodig om 
de vele lege plekken op te vullen en de 
werkdruk van de meesters en juffen te 
verlichten. En zo kan ik nog een aantal 
argumenten aandragen: het zorgt voor 
binding met de school, je bent ook 
veel tijd kwijt aan voorbereiding buiten 
schooltijden, het zorgt ervoor dat meer 
mensen kiezen voor het onderwijs en ga 
zo maar door. 

Daarom lijkt het mij een heel goed idee 
om een verplichte stagevergoeding in te 
stellen voor alle stagiaires in heel Neder-
land, zonder gradaties in verschillende 

sectoren of opleidingsniveaus. Als een 
soort minimumloon, zodat je in ieder 
geval iets betaald krijgt. En als stagiaires 
dan ook echt betaald moeten worden,  
is hopelijk de tijd dat ze worden ingezet 
als gratis of goedkope arbeidskrachten 
ook voorbij. Maar als laatste wil ik 
wel gezegd hebben dat het onderwijs 
geweldig is om in te werken, daar doet  
dit alles niks van af. 



Refizium adviseert en assisteert ondernemers. Geeft helder 
inzicht in cijfers, zodat u scherp kunt sturen op financën. 
Ga het gesprek aan en ontdek de meerwaarde van een 
bedrijfsbreed financieel en fiscaal dienstenpakket.
Dat geeft een beter zicht op vandaag én morgen.

Financiële dienstverlening
Financieel projectmanagement
Belastingadvies
Bedrijfsadvies
Salarisverwerking
DGA Services

I www.refizium.nl

Vestiging Veenendaal
Plesmanstraat 72, 3905 KZ  Veenendaal - T 0318 50 68 05 

Vestiging Gorinchem
Papland 19-i, 4206 CK Gorinchem - T 0183 74 50 75

Vestiging Barneveld
Anthonie Fokkerstraat 49-d, 3772 MP Barneveld - T 033 7 630 530

Nieuwe vestiging onder
leiding van Peter Boot

in werkgeluk
Specialist

Gun uw organisatie een omgeving waar mensen zich 
niet alleen beter voelen, maar ook beter presteren. 
Dit bevordert het werkgeluk en daarmee de groei van 
uw bedrijf. Wij hebben er alles voor in huis.

kantoorspecialist.nl

Planckstraat 4 - Veenendaal
www.autobedrijf-valkenburg.nl

0318 - 522 964

Verkoop nieuw & gebruikt

Onderhoud & reparatie

APK keuring

Diagnose specialist GMTO erkend

Hybride & EV specialist GMTO erkend

•

•

•

•

•

ADRES  Einsteinstraat 25  |  3902 HN  Veenendaal
TELEFOON  0318 - 51 67 06
E-MAIL  info@autobedrijfappeldoorn.nl
WEBSITE  www.autobedrijfappeldoorn.nl

APPELDOORN
AUTOBEDRIJF

Het complete 
autobedrijf voor 

onderhoud aan uw auto, 
lichte bedrijfswagen, 

oldtimer of aanhanger.



COLOFON
UITGAVE VAN  SGP AFDELING VEENENDAAL ‘GIDEON’

VERSCHIJNING:
(minimaal) 3x per jaar 

in een oplage van circa 1500 exemplaren. 

REDACTIE:
Jan Snoei, David Geurtsen, Reijer Floor, 

Niels Hoogendoorn

CORRECTIE:
Drs. R.F. Kraaijeveld, Benjamin Floor

REDACTIEADRES EN INLEVERING KOPIJ
David Geurtsen

Gortstraat 3, 3905 BB Veenendaal
david.geurtsen@veenendaal.nl

ADRESWIJZIGING/AFMELDING
E la@sgp-veenendaal.nl 

BEZORGING
Jan Doornhein

E  jd@kliksafe.nl

ADVERTENTIES
Reijer Floor

De Riethoek 100, 3901 KT Veenendaal
T  (0318) 55 33 48

E  penningmeester@sgp-veenendaal.nl 

SGP GEMEENTERAADSFRACTIE
Dick Both - fractievoorzitter

T  06 36 33 67 89
E  dick.both@veenendaal.nl

Theo van Iperen
T  06 29 06 70 74

E  theo.van.iperen@veenendaal.nl 
Jan Snoei

T  (0318) 52 43 51
E  jan.snoei@veenendaal.nl 

Jelle Hooijer
T 06 55 96 34 84

E jelle.hooijer@veenendaal.nl
Marco van Eckeveld

T 06 48 10 91 93
E. marco.van.eckeveld@veenendaal.nl

David Geurtsen
T 06 29 41 43 93

E david.geurtsen@veenendaal.nl

SGP STEUNFRACTIE
Dirk de Baat

T 06-13236025
E dirk.de.baat@veenendaal.nl

Marc de Jager
T 06 51 10 99 56

E marc.de.jager@veenendaal.nl

SGP WETHOUDER 
Marco Verloop

Kruiser 2, 3904 ZR Veenendaal
T  (0318) 52 57 81

E marco.verloop@veenendaal.nl

DAGELIJKS BESTUUR AFDELING
Chris Flikweert - voorzitter

Dissel 32, 3902 GL Veenendaal
T  (0318) 54 17 54

Carel van den Brink
Waterman 16, 3902 EX Veenendaal

E info@sgp-veenendaal.nl 
Reijer Floor - penningmeester

De Riethoek 100, 3901 KT Veenendaal
T  (0318) 55 33 48

E  penningmeester@sgp-veenendaal.nl

SGP-JONGEREN VALLEI EN RIJN
Niels Hoogendoorn 

E  info@sgpjv.nl, W  www.sgpjv.nl

VOOR GIFTEN
NL27 RABO 0307 615960 t.n.v. SGP AFD Veenendaal

De SGP is door de Belastingsdienst erkend als een 
Algemeen Nut Beogende Instelling (ANBI); 

uw giften zijn daardoor aftrekbaar.

WEBSITE 
www.veenendaal.sgp.nl

VORMGEVING EN DRUK
Drukkerij AMV, Lunteren

T  (0318) 48 40 74

FOTOVERANTWOORDING
Fotorechten van de afbeeldingen  

op pagina 13 en pagina 17 berusten bij  
fotostockbureau AdobeStock. 

Overige SGP.

UW STEM TELT DUBBEL!
Wacht even, waarom een oproep vanuit de Eerste Kamer om 

op 15 maart te gaan stemmen? Dan gaat het toch over het 

Waterschap en over de Provinciale Staten?

Jawel, maar uw stem telt dit keer dubbel. Met uw stem steunt u de SGP voor het 
Waterschap en ook voor de provincie Utrecht. We hopen daar weer naar 2 zetels 
te stijgen. Vervolgens mogen de nieuwe Statenleden op 30 mei D.V. zelf naar de 
stembus. En wel om de Eerste Kamer te kiezen. Ook daar is elke stem van belang. 
Het zou een zegen zijn als Diederik van Dijk en ik opnieuw samen door mogen in de 
senaat. Niet alleen omdat het bijzonder mooi werk is, maar veel meer omdat wij ook 

daar proberen de beginselen van onze partij naar 
voren te brengen. Heel bijzonder als er keer op keer 
de mogelijkheid is om de Bijbel te laten spreken en te 
verwijzen naar Gods heilzame geboden. 

Daarom een dringende oproep: laat uw stem  
horen door op 15 maart te gaan stemmen.  
En roep uw omgeving op om mee te doen.  
Uw stemt telt dubbel! 
 
Namens de SGP in de Eerste Kamer,
Peter Schalk, fractievoorzitter
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Ook slim schakelen?  
Bel 0318 518 671 of mail  
naar info@molenelektra.nl.

Bij Molen Elektra zijn we specialisten in 
elektrotechniek, domotica systemen en 
industriële automatisering. We ontzorgen 
met betrouwbare en snelle service, up 
to date vakmanschap.

molenelektra.nl

De beste materialen, 
mensen en techniek

Elektrotechniek

Industriële  
automatisering

Domotica



Aan zijn brood zal het niet liggen.
Maar wie bewaakt zijn rendement?

De droom waarmee u ooit begon, de stappen die u zet, de groei 
die u wilt realiseren, de dilemma’s waar u voor staat, de keuzes 
die u maakt: ze boeien ons. Eigenlijk doen wij niets liever dan 
zorgdragen voor de cijfers áchter dit verhaal. De cijfers die u nodig 
hebt om op te sturen. De cijfers waar u tegelijk vanaf wilt omdat 
u meer te doen hebt dan de boekhouding. Als administratie- en 
belastingadviesbureau zetten we u als ondernemer centraal. 
Want wat zou u aan cijfers hebben zonder verhaal?

Het administratiekantoor voor ondernemers
Steeds meer ondernemers kiezen voor onze
• administratieve en fiscale diensten
• gemakkelijke online boekhouding
• samen-boekhouden-oplossing met gratis facturenscanner
• aansprekende tarieven
Deel uw verhaal met ons en ontdek de cijfers erachter. 
Bel voor een inspirerende kennismaking!

U het vakmanschap.  Wij de cijfers.

(Bijna) startende ondernemer?Bel voor advies en begin goed!
Veenendaal   •   Tel. 0318 - 556355   •   www.merweadvies.nl

ADMINISTRATIE OF 

BELASTINGADVIES?

BEL NU 0318-556355
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